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Írásbeli kérdés

az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony l

A Házszabály 91 .§(2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenni

dr. Lamperth Mónika szociális és munkaügyi miniszterne k

„Milyen lépéseket terveznek a mozgássérültek parkolási lehet őségeinek javítása
érdekében ?”

	

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter Asszonytól, azért tőle, mert e tárgykörben a
kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A mozgássérültek parkolási lehet őségeire vonatkozó jogszabályokat rendre nem tartják be
(kevés helyet jelölnek ki számukra, jogosulatlanok foglalják el, stb .) ezért az érintettek jogga l
várják gondjaik megoldását .
Milyen lépéseket tervez ezen a téren a kormány illetve a szaktárca és mikor kerülhet sor a
bevezetésre?

A tervezett intézkedésekkel kapcsolatban aggodalmakat fogalmaznak meg az érintettek é s
számos javaslattal is előállnak.
Például a jogosultak körének jelent ős szűkítésétől tartanak, állítólag csak a tolókocsival
közlekedők számára fogják biztosítani az ingyenes parkolást . Van-e ilyen elképzelés ?

Többen javasolják a minimálisan elvárható parkolóhelyek számának előírását, ellenőrzését é s
szankcionálását közintézmények és más szolgáltatók esetében egyaránt .
A hamis igazolványok ellenőrizhetőségének megoldását is jónak tartanák . Ennek érdekében
szerintük olyan sorszámozott igazolványokat kellene kiadni, amelyeket központilag
nyilvántartanak és az ellenőrök ebből azonnal ellenőrizhetnék a jogosultságot .
Mások a parkolási lehet őséget a mozgássérült szervezetekben való tagsághoz kötnék, ami
eleve bizonyos szűrő t jelenthetne .

A tervezett intézkedések meghozatalánál számításba veszik-e a mozgássérültek
szervezeteinek ötleteit, javaslatait ?

Tisztelettel várom válaszát!

Farkas Imre
országgyű lési képviselő

Budapest, 2008. március 18 .
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